
Protokół Nr  27/09 

z posiedzenia komisji socjalno-porządkowej i oświaty 
dnia 24 marca 2009 r. 

odbytego w sali konferencyjnej urzędu nr 201 

Rozpoczęcie posiedzenia godz. 1000

Zakończenie posiedzenia godz. 1200

Posiedzenie  komisji  otworzyła  i  prowadziła  Przewodnicząca  Komisji  ElŜbieta  Kucaj  ,  która
powitała wszystkich obecnych na posiedzeniu .
W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik do
protokołu oraz Wójt  Gminy Kazimierz SzarŜanowicz i  w części  dotyczącej  spraw finansowych
Skarbnik Gminy Wiesława Łoch. 
W posiedzeniu uczestniczył Wiceprzewodniczący Rady Gminy Ksawery Nyks .
Z gości zaproszonych w części posiedzenia udział wzięli : 
Przedstawiciele Wodociągów Zachodniopomorskich z Goleniowa ,w osobie 
Pana Piotra Pilipczuka -Kierownik Oddziału Wodociągów Zachodniopomorskich w Lipniku ,
oraz kierownika działu sprzedaŜy wody z Goleniowa .
Ponadto Zastępca Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Stargardzie Szczeciński Pan Konrad
Cybulski.  
Na podstawie listy obecności przewodnicząca komisji stwierdziła quorum  przy którym komisja
mogła obradować i podejmować prawomocne decyzje i opinie .
O terminie posiedzenia członkowie komisji zostali powiadomieni pisemnie , otrzymując materiały .
Porządek posiedzenia komisja przyjęła w brzmieniu jak niŜej : 
1.Zatwierdzenie porządku obrad
2.Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji
3.Stan bezrobocia na terenie gminy 
  Opinia komisji na sesję 
4.Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję, która odbędzie się w dniu 27 marca 2009 r. 
5.Ocena działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za rok 2008 
   Opinia komisji na sesję 
6.Sprawy róŜne    
7.Zamknięcie posiedzenia komisji
Ad.1 
Jak wyŜej .
Ad.2
Protokół  Nr  26/09  z  poprzedniego  posiedzenia  komisji  został  przyjęty  jednogłośnie  bez
odczytywania .
Ad.3
Przewodnicząca komisji odczytała niŜej wymienione projekty uchwał , komisja je przeanalizowała ,
wysłuchała wyjaśnień  i  odpowiedzi  na pytania  czy wątpliwości  ,  a  następnie zaopiniowała jak
niŜej :
Z uwagi na obecności w posiedzeniu przedstawicieli Wodociągów Zachodniopomorskich , za zgodą
komisji w pierwszej kolejności omówiono projekt uchwały tj. 
- projekt uchwały Nr XXVI/210/09 w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w
wodę i zbiorowego odprowadzenia ścieków .
Wójt  Gminy  –  wyjaśnił   ,Ŝe  Wodociągi  Zachodniopomorskie   wystąpiły  z  wnioskiem  o
zatwierdzenie taryf za wodę i ścieki i  tutaj przedstawił stawki i procentowy wzrost . Poinformował
równieŜ jak kształtują się ceny w gminach sąsiednich .
Radny Bogdan Grabski – stwierdził ,Ŝe lepiej byłoby podnosić co roku stawkę wody   ,niŜ teraz
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taki drastyczny wzrost , bo przez 4 laty cena praktycznie nie wzrastała .
Radny Klim – odnosząc  się do tego tematu  stwierdził ,Ŝe skoro nie było przez tyle lat podwyŜki to
teraz taka musi być .
Kierownik p. Pilipczuk powiedział o kosztach jakie są ponoszone na terenie gminy .
Przewodnicząca komisji  zapytała  się  dlaczego  taki  duŜy wzrost  opłaty  za abonament  wody,  o
wymianie starych wodomierzy .
Przedstawiciel Wodociągów Goleniów odpowiedział ,Ŝe jest to część składowa wszystkich kosztów
jakie ponosi zakład  .
Radna  Kornet  Renata  powiedziała  ,Ŝe  powinny  być  zakupione  agregaty  prądotwórcze  ,  które
potrzebne by były w przypadku braku światła .
Radny Grabski – zapytał się czy jest moŜliwość obniŜenia cen , zgłosił problemy z hydrantami w
Barzkowicach   ,  poinformował  o  wysypisku  śmieci  przy  hydroforni  na  Golinku  i  cieknącej
studzience na terenie agencji .
Przedstawiciel  Wodociągów z Goleniowa odpowiedział  ,Ŝe w sprawie cen naleŜy rozmawiać  z
Prezesem Firmy .
Radny Kochaniec zapytał się jak często wymienia się filtry i jaki to koszt .
Kierownik Pan Piotr Pilipczuk udzielił odpowiedzi odnośnie filtrów i agregatu prądotwórczego ,
gdzie zaznaczył , Ŝe nie jest planowany taki zakup .
Członkowie  komisji  po  zakończeniu  dyskusji  i  uzyskanych  wyjaśnieniach  w  głosowaniu,   2
głosami „ przeciw”i 3 głosami „ wstrzymującymi się „ - zaopiniowali projekt uchwały .
Ad.3
Uczestniczący w spotkaniu Z-ca Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Stargardzie Szczeciński
Konrad  Cybulski  omówił  szczegółowo  stan  bezrobocia  na  terenie  gminy  ,  udzielił  równieŜ
wyjaśnień na zadawane pytania .
Komisja jednogłośnie przyjęła następującą opinię : 
Komisja Socjalno-Porządkowa i  Oświaty  po szczegółowym  przedstawieniu  informacji  o  stanie
bezrobocia  na terenie gminy , przyjęła  informację .
Informacja stanowi załącznik do protokołu . 
Ad.4 ( c.d.)
- projekt uchwały Nr XXVI/205/09 w sprawie zatwierdzenia projektu współfinansowanego przez Europejski
Fundusz Społeczny – komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, 
-projekt   uchwały  Nr  XXVI/206/09   w  sprawie  zmiany  regulaminu  wysokości  i  zasad  przyznawania
dodatków  do  wynagrodzenia   zasadniczego  ,  wynagrodzeń  za  godziny  ponadwymiarowe  i  godziny
doraźnych zastępstw , wysokości minimalnych stawek wynagrodzenia zasadniczego niektórych nauczycieli
oraz nagród dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez Gminę Stargard Szczeciński –
komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały , 
-projekt uchwały Nr XXVI/207/09 w sprawie zmiany kryteriów i trybu przyznawania nagród dla nauczycieli
zatrudnionych  w  jednostkach  oświatowych  prowadzonych  przez  Gminę  Stargard  Szczeciński-  komisja
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały ,  
-projekt uchwały  Nr XXVI/208/09 w sprawie wyraŜenia zgody do zawarcia umowy dzierŜawy na okres
dłuŜszy  niŜ  3  lata  i  wyraŜenia  zgody  na  odstąpienie od  obowiązku przetargu  na dzierŜawę  –  komisja
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały,   
-projekt   uchwały  Nr  XXVI/209/09  w sprawie  zmian budŜetu  gminy  na  2009 r.  oraz zmiany  limitów
wydatków na wieloletnie programy inwestycyjne 
Komisja wysłuchała uzasadnienia  przedstawionego przez skarbnik gminy do w/w projektu uchwały i
pozytywnie  zaopiniowała projekt uchwały .Skarbnik równieŜ poinformowała o niewielkiej zmianie w
załączniku nr 1 .
Wójt Gminy dodatkowo poinformował dlaczego będzie równieŜ robiony wodociąg do Grzędziczek, gdyŜ
kończy się pozwolenie na budowę i na   to zadanie   powinno teŜ starczyć środków   , odpowiedział równieŜ
na pytanie dotyczące środków  zapisanych na remont świetlicy w Grzędzicach i kiedy zostanie ogłoszony
przetarg na remont szkoły w Małkocinie .
Ad.5
Komisja Socjalno-Porządkowa i Oświaty przyjęła informację z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej
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za rok 2008.
Informacja stanowi załącznik do protokołu .     
Ad.6
Wójt Gminy w sprawach róŜnych poruszył dwie sprawy dotyczące wycofanych z poprzedniej sesji
projektów uchwał , jeden projekt  dotyczyła lokalizacji elektrowni wiatrakowych w obrębie
Grabowa , gdzie mieszkańcy podzielili się na dwie grupy ,jedna jest za  elektrowniami
wiatrakowymi , a druga grupa ich nie chce  . Zmieniały się załączniki graficzne przedstawiane
przez wnioskodawcę  , jest  nowa propozycja lokalizacji w obrębie Grabowo i Małkocin,   ale bez
załącznika, na co nie moŜemy się zgodzić. W uzgodnieniu z przewodniczącym rady ustalono,
aby tego projektu uchwały nie wprowadzać do czasu dostarczenia załącznika .
Druga sprawa dotyczyła projektu uchwały w sprawie przystąpienia  do zmiany Studium w obrębie
geodezyjnym StrzyŜno – pod eksploatację kruszywa mineralnego  na działce 42/1 , gdzie została
podjęta wcześniej uchwał pod lokalizację wiatraków i na pewnym odcinku zazębia się obszar
zmian.  Wójt zaproponował , Ŝe w przypadku domówienia się wnioskodawców  , projekt uchwały
zostałby wprowadzony pod obrady sesji marcowej .
Komisja w obu przypadkach przychyliła się do propozycji wójta .
Kolejno wójt poinformował ,Ŝe po rozmowach doszło do porozumienia z księdzem parafii Witkowo
w sprawie udostępnienia pomieszczeń  w budynku stanowiącym własność parafii, na czas remontu
świetlicy wiejskiej w StrzyŜnie -   dla  dzieci oddziału przedszkolnego . 
Radny Bogdan Grabski – zapytał się o remont świetlicy w Golinie i przystanku  w Trzebiatowie .
Wójt Gminy odpowiedział ,Ŝe prace zostaną wykonane , ale są  braki pracownicze .
Ad.7
Wobec wyczerpania porządku Przewodnicząca Komisji ElŜbieta Kucaj podziękowała wszystkim za
udział i zamknęła posiedzenie.
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